
PROTOKoL NrlrXlrp0l6
z sesji Rady Gminy Rybno odbytej w dniu 20 maj a 2Ot6 r.

w sali OSP w Rybnie pod przewodnictwem
Pana Andrzeja Kornackiego - przewodniczqcego Rady Gminy Rybno

Obtady rczpoczgto o godz. 10:05, zakoriczono o godz.11:55

Stan osobowy Rady - 15 Radnych,

W obradach bierze udzial 13 Radnych

- nieobecni Radni: Panowie Dariusz Karbowski oraz Jan Fafiriski

- lista obecno6ci stanowi zal4cznik do protokolu.

Spoza Rady Gminy w sesji uczestriczyli:

1.Pan Tomasz Wggrzynowski - W6jt Gminy

2.Pani Jolanta Jendrycka - Sekretarz Gminy

3.Pari Zdzislawa Kanicz - Skarbnik Gminy

4.Pan Zbigniew Drzystek - Radca prawny

S.Pani Dorota Zieliriska - Kierownik GOf€ w Rybnie

6.Soltysi - lista obecno6ci stanowi zal4cznik do protokolu,

7. Radny Warmirisko-Mazurskiej Izby Rolniczej - pan Tomasz Bielecki

8,Mieszkaricy

Ad.1 i 2 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocno6ci obrad.

obrady XXII sesji Rady Gminy Rybno orwovyl o godz. 10:05 pan Andrzej Komacki
Przewodnicz4cy Rady Gminy. Powital wszystkich obecnych. Nastgpnie stwierdzi!, Le po
sprawdzeniu listy obecnosci, na sali znajduje sig 13 Radnych, co stanowi kworum d.o

podejmowania prawomocnych uchwal.

Ad.3. Ustalenie porzqdku obrad.

l.Otwarcie sesji.

2.Stwierdzenie prawomocno6ci obrad,

3.Ustalenie porz4dku obrad.

4.Przyjgcie ptotokolu z )O(II sesji Rady Gminy.

S.Sprawozdanie migdzysesyjne W6jta Gminy Rybno.

5.sprawozdanie Komisji Rewizyj nej z ptzeprowadzonej kontroli w Gminnej Bibliotece
Publicznej w Rybnie.

Z Przedstawienie oceny zasob6w pomocy spolecznej Gminy Rybno pzez Kierownika
Gminnego OSrodka Pomocy Spolecznej w Rybnie.
S.Podjgcie uchwal w nastgpujEcych sprawach:



1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno n alata 2076i2022,
2) zmianw bud,Zecie Gminy Rybno na 2016 rok,
3) zmiany uchwaly w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowa&ania sciek6w,
4) okreslenia wymagarl, jakie powinien spebriac przedsigbiorca ubiegal4cy sig o uzyskanie
zezwoleria na prowadzenie dzialatrosci w zakresie ocfuony przed bezdomnymi
zwierzgtami, prowadzenia scfuonisk dla bezdomnych zwierz4t, a 

-takLe 
grzebowisk i

spalami zwlok zwierzgcych i ich czgsci na terenie Gminy Rybno,
5) uchwalenia Gminnego Programu wspierania Rodziny w Grninie Rybno na lata 2016201,g,
6) udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie zabytkowego oltatza
Najswigtszego serca Pana Jezusa znajdwj4cego sig w Kosciele parafialnym podiy2szenia
Krzy 2a Sw. w Koszelewach,
7) okre5lenia wzoru legitymacji soltysa.
9.Wolne wnioski i zapytania.
l0.Zamknigcie obrad.

Wiceprzewodnicz4cy Rady ptzedstawil porz4dek dziermy obrad.

Kieruj4c nastgpnie zapytanie o propozygq zmiarry porz4dku obrad.

Wnioski o zmiang porz4dku obrad sesji wnie6li: nie wniesiono.

Po czym poddal pod glosowanie wniosek o zmiang porz4dku obrad.

Rada Gminy w glosowaniu jawn)rm na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13

Radnych glosami:

-,,2a" - L3

- ,,Przeciw' - O

- ,,wstrzymuj4cych sig" - 0

przyjgla porz4dek obrad XXIII sesji Rady Gminy.

Ad'4, Przyigcie protokolu z XXII sesji Rady Gminy.

Przewodnicz4cy Rady zwr6cil sig do Rady o zabranie glosu w sprawie protokolu z XXII sesji

Rady Gminy.

Uwag do protokolu nie wniesiono.

Pan Andrzej Komacki - Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie protok6l z XXII sesji

Rady Gminy:

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 13
Radnych, glosami:
- 13 - ,,2a",
- O - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrrymujqcych sig"
protok6l z XXII sesji przyjgla.



Ad.S.Sprawozdanie migdzysesyjne W6jta Gminy Rybno.

Przewodnicz1cy Rady - Pan Andrzej Komacki zwr6cil sig do W6jta Gminy o przedstawienie

Radzie sprawozdania z dzialalno6ci rnigdzysesfinej.

Sprawozdanie stanowi zal4cznik do protokolu.

Pytania do sprawozdania wnieSli:

Radny - Pan Piotr Rydel ,,Panie W6jcie rn pocz4tku maja odbyl sig wyjazd do Niemiec, czy

ta sprawa bgdzi e p62nte1 rjgta?"

Mieszkaniec wsi Rybno - Pan Zbigniew Meller podzielil zdanie Radnego Pana Piotra Rydla

podkre6laj4c, 2e wylazd, delegacji Gminy do Niemiec, to waZne wydarzenie wigc taka

informacja powirura zostai przedstawiona.

W6jt - Pan Tomasz Wggrzl'nowski potwierdzil, 2e taki wylazd mial miejsce. Poinformowal,

i2 na kolejnej sesji zostanie przedstawione spr awozd.arie z wyiazdu,

Wigcej pytarl nie wniesiono.

Ad.5.Sprawozdanie Komisii Rewizyjnej z przeptowadzonej kontroli w Gminnej

Bibliotece Publicznej w Rybnie.

Ptzewodticz4cy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Rybno Pan Sylwester Kasprowicz

przedlo2yl Radzie sprawozdanie z przeprowadzonej kontroli w Gminnej Bibliotece

Publicznej w Rybnie.

Sprawozdanie stanowi zal4cz;rik do protokolu.
Pytari do sprawozdania nie wniesiono.

7. Przedstawienie Oceny zasob6w pomocy spolecznej Gminy Rybno przez Kierownika
Gminnego O6rodka Pomocy Spolecznej w Rybnie.

Kierownik Gminnego O5rodka Pomocy Spolecznej w Rybnie Pani Dorota Zielirlska
przedstawila Radzie Oceng zasob6w pomocy spolecznej Gminy Rybno.

Niniejszy dokument stanowi zal4cznik do protokolu.

8.Podjgcie uchwal w nastgpuj4cych sprawach:
1) zmiany Wieloletniej Prognozv Finansowei Gminy Rybno na lata 2016-2022
Przewodnicz4cy Rady poprosil o przedstawienie opinii komisji w sprawie projektu uchwaly

ptzez Pnewodnicz4cego wsp6lnego posiedzenia Komisji stalych Rady Grriny Rybno -
Pana Piotra Gurgielewicza. Radny - Pan Piotr Gurgielewicz poinrormowal, 2e komisje stale

na wsp6lnym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowaty projekt uchwaly .

Skarbnik Gminy - Pani Zdzislawa Kanicz nie wniosla wfia6niefi.



Przewodnicz4cy Rady odczytal projekt uchwaly, po czym ot.vroruyl dyskusjg.

Pytarl nie wniesiono. Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. Po odczytaniu projektu

uchwaly ptzezWkeprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawn)rm na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13
Radnych, glosami:
-12 - ,,2a",
-0 - ,,ptzeciw"
-7 - ,;wsttzyrnujEcych sig"
podjgla uchwalg Nr )O{nlp0/f6 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na

(ata207G2022.

Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

2) zmian w bud2ecie Gminv Rybno na 2016 rok

Przewodnicz4cy Rady poprosil o przedstawienie opinii komisji w sprawie projektu uchwaly

przez Przewodnicz4cego wsp6trego posiedzenia Korrisji statych Rady Gminy Rybno -
Pana Piotra Gurgielewicza. Radny - Pan Piotr Gurgielewicz poinfotmowal, 2e komisje stale

na wsp6lnym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly .

Skarbnik Gminy Pani Zdzislawa Kanicz nie wniosla wyja6nierl.

Ptzewodricz4cy Rady odczytal projekt uchwaly, po czyir. otworzyl dyskusjg.

Pytaf nie wniesiono. Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. Po odczytaniu projektu

uchwaly ptzez WiceprzewodniczQcego Rady , poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawn5rm na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13
Radnych" glosami:
- t2 - ,,2a" ,
- 0 - ,,przeciw"
- 1 -,,wstrzymujqcych sig"
podigla uchwalg Nr XXIII/31y'6 w sprawie zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2016 rok.

Uchwala stanowi zal4czrtk do protokolu.

3) zmian]r uchwatv w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 6ciek6w

Przewodnicz4cy Rady poprosil o przedstawienie opinii komisji w sprawie projektu uchwaly

ptzez Przewodriczqcego wsp6lnego posiedzenia Komisji stalych Rady Gminy Rybno -
Pana Piotra Gurgielewicza. Radny - Pan Piotr Gurgielewicz poinformowal, 2e komisje stale

na wsp6lnym posiedzeniu nie opiniowaly nini$szego projektu uchwaly.

Pnewodnicz4cy Rady odczytat projekt uchwaly, p o czylr. otatotzyl dyskusjg.

Glos w dyskusji zabrali:

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek wyjafnil, 2e do uchwaly podjetej na sesji 15 marca

br. w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania Sciek6w organ

nadzoru wni6sl kilka zastuzeiefl, kt6re nie wplynefy na wa2no6{ podjgtej uchwaly. ponadto



wskazal, i2 blgdnie wskazano na Gming Bisztynek, jako organ zatwietdzaj4cy taryfy cen i

stawek oplat za zbiorowe zaopatrzenie w wodg i zbiorowe odprowadzanie 6ciek6w. Winno

by6 okredlenie: Rada Gminy Rybno.

Radny - Pan Piotr Rydel: ,,kto jest kompetentny do ustalania cen dla poszczeg6lnych grup

odbiorc6w? Ta sama woda jest inaczej wyceniana,"

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek wyja6nil, 2e cena wody proponowana jest ptzez

podmiot odpowiedzialny za dostawg wody.

W6jt - Pan Tomasz Wggrzynowski wskazal, 2e stawki cen wody zatwier&ane s4 przez Radg

Gminy.

Radny - Pan Piotr Rydel: ,,to oznacza, 2e t62ni odbiorcy s4 r62nie traktowani."

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tara: ,,poprzednia uchwala te2 zawienla podzial

na grupy i nie mialPan zastrzeLeh."

W6jt - Pan Tomasz Wggrzl.nowski: ,Zaklad Komunalny zostal ptzel<sztalcony w sp6lkg.

Mamy jednak petr4 kontrolg nad cenq wody. To Rada Grriny decyduje o jej cenie."

Wigcej pytan nie wniesiono. Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. Po odczytaniu

projektu uchwaly przeztdiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnJrm na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13
Radnych, glosami:
-13 - ,,2a",
-0 - ,,ptzeciw"
- 0 -,,wsfizymaj4cych sig"
podjgla uchwalg Nr )frIII/31lf5 w sprawie zmiany uchwaly w sprawie Regulaminu
dostarczania wody i odprowadzania 6ciek6w
Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

4) okre6lenia wvmagari. jakie powinien spelniad przedsigbiorca ubiegaj4cv sig o
uzvskanie zezwolenia na prowadzenie dzialalno5ci w zakresie ochrony przed
bezdomnvmi zwierzgtami, prowadzenia schronisk dla bezdomnvch zwierz?t. a talc2e
Ezebowisk i spalarni zwlok zwierzecvch i ich czgsci na terenie Gminv Rybno

Przewodniczqcy Rady poprosil o przedstawienie opinii komisji w sprawie projektu uchwaly

przez Przewodnicz4cego wsp6lnego posiedzenia Komisji stalych Rady Gminy Rybno -
Pana Piotra Gurgielewicza. Radny - Pan Piotr Gurgielewicz poinformowal, 2e komisje stale

na wsp6lnym posiedzeniu wniosly poprawkg do projektu uchwaly, kt6ra w zakresie

usunigcia zapis6w dotycz4cych wymagaf jakie powinien spelniai przedsigbiorca ubiegaj4cy

sig o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie grzebowisk i spalarni zwlok zwierzgcych i ich

czesci.

Ptzewodnicz4cy Rady odczytal projekt uchwaty, p o czynr otwotzyl dyskusjg.



Pytarl nie wniesiono. Przewodnicz4cy Rady zau*n4l dyskusjg. Po odczytaniu projektu

uchwaly przez Wiceprzewodnicz4cego rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawn5mr na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13
Radnych, glosami:
- 13 - ,,2a",
-O - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrzymujqcych sig"
podjgla uchwalg Nr XXIII/$/f6 w sprawie okreSlenia wlmragar! fakie powinien spelniad
przedsigbiorca ubiegajlcy sig o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie dzialalnodci w
zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzgtami, prowadzenia schronisk dla
bezdornnych zutierz4t, a takLe grzebowisk i spalarni zwlok zwietzgqch i ich czgsci na
terenie Gminy Rybno
Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

5) uchwalenia Gminnego Programu wspierania Ro&inv w Gmirie Rvbno .a lata 2016-
2018
Przewodniczqcy Rady poprosil o przedstawienie opinii komisji w sprawie projektu uchwaly

ptzez Przewodnicz4cego wsp6lnego posiedzenia Komisji stalych Rady Gminy Rybno -
Pana Piotra Gurgielewicza. Radny - Pan Piotr Gurgielewicz poinformowal 2e komisje stale

na wsp6lnym posiedzeniu nie opiniowaly niniejszego projektu uchwaly.

Wla6niefi w zakresie przedmiotowej uchwaly udzielila Pani Dorota Zielirlska - Kierownik

GOIrS w Rybnie.

PrzewodniczEcy Rady odczytal projekt uchwaly, p o czym otwotzyl dyskusjg.

Glos w dyskusji zabrali:

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz: ,,czy programy, w kt6rych bgdziemy uczestrriczyc wplyn4

na spadek ub6stwa?"

Kierownik GOPS - Pani Dorota Zieliriska w odpowiedzi wskazala, 2e na tym polega sens

tych program6w, na spadku ub6stwa."

Radny - Pan Piok Rydel zwr6cil sig z pytaniem do Kierownik GorS o charakter projekt6w,

w kt6rych Gmina uczestriczy w tym zakresie.

Kierownik GotS - Pani Dorota Zieliriska wskazal, ze se to typowe projekty migkkie. w
ramach tych projekt6w przewidziane sa miqsca pracy u pracodawc6w na terenie Gminy

Rybno.

Wigcej pytan nie wniesiono. Przewodnicz4ry Rady zamkn4l dyskusjg. po odczytaniu

projektu uchwaly ptzez Wiceprzewodniczqcego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnJrm na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13
Radnych, glosami:
- t3 - ,,2a",
- O - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrzymuj4cych sig"



podigla uchwalg Nr XXIIIfa/f6 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania
Rodziny w Gminie Rybno na lata 2015-2018
Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

6) udzielenia dotacii celowei na prace konserwatorskie, restauratorskie zabvtkowego

Pruewodnicz4cy Rady poprosil o przedstawienie opinii komisji w sprawie projektu uchwaly

przez Przewodricz4cego wsp6trego posiedzenia Komisji stalych Rady Gminy Rybno -
Pana Piotra Gurgielewicza. Radny - Pan Piotr Gurgielewicz poinformowal, Ze komisje stale

na wsp6lnym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly .

Przewodnicz4cy Rady odczytal projekt uchwaly, p o czyrr. otwotzyl dyskusjg.

Glos w dyskusji zabrali:

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tara poinformowal o podejmowanych do tej pory

pracach konserwatorskich oltarzy znajduj4cych sie w ko6ciele. Zwr6cr! sig do Rady o

prziecie niniejszej uchwaly.

Wigcej pytarl nie wniesiono. Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. po odczytaniu

projektu uchwaly przezWiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13
Radnyc[ glosami:
- 13 - ,,2a",
- 0 - ,,ptzeciw"
- 0 -,,wstrz5rmuj4cych sig"
podjgla uchwalg Nr XXIII/35/f6 w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace
konserwatorskie, restauratorskie zabytkowego oltarza NajSwigtszego serca pana Jezusa
znajduj4cego sig w Ko6ciele Parafialnym PodwyilszeniaKtzyia 5w. w Koszelewach.
Uchwala stanowi zal4czntk do protokolu.

7) okreSlenia wzoru legitvmacii soltvsa
Przewodnicz4cy Rady poprosil o przedstawienie opinii komisji w sprawie projektu uchwaly

przez Ptzewodnicz4cego wsp6lrego posiedzenia Komisji stalych Rady Gminy Rybno -
Pana Piotra Gurgielewicza. Radny - Pan Piotr Gurgielewicz poinformowal, 2e kornisje stale

na wsp6lnym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly .

Przewodnicz4cy Rady odczytal projekt uchwaty, p o czym oFltorzyl dyskusjg.

Pytarl nie wniesiono. Przewodniczqry Rady zamknql dyskusjg. po odczytaniu projektu

uchwaly ptzez Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13
Radnyc[ glosami:
- 13 - ,,2a",
-O - ,ptzeciw"
- 0 -,,wstrzymuj4cych sig"



podjgla uchwalg Nr XXIII/36/f5 w sprawie okre6lenia wzoru legitymacji soltysa
Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

O godz. 11:05 do godz. 17:20 Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Komacki zatz4dzil

ptzetwe w obradach Rady. Po przerwie Rada przyst4pila do kolejnego punktu porz4dku

sesji.

Ad.9.Wolne wnioski i zapytania.
Glos zabrali:
Radny - Pan Pioh Rydel: ,,nam pytanie do Pana W6jta, w sPrawie nieotrzymania pienigdzy
na urz4dzenia do twiczefi ptzy boisku w Rumianie i dw6ch innych miejscowo6ciach."
W6it - Pan Tomasz Wggrzynowski: ,,napisany zostal wniosek w ramach ,,Aktywna Wie6"
dla miejscowo5ci Jeglia, Rumian, Szczupliny. Wniosek ten nie zostal zaakceptowany.
Bgdziemy dalej pr6bowaC."
Radny - Pan Piotr Rydel: ,,Panie W6jcie chcialem tylko zapytat o powody nieotrzymania
pienigdzy na te u rz4dzenia."
W6jt - Pan Tomasz Wggrzynowski: ,,nie zmie6cily sie w punktacji czyf iloSi punkt6w
przyznanychnaszemu projektowi nie wystarczyla na to, aby otrzyma6 dofinansowanie."
Mieszkaniec wsi Rybno - Pan Zbigniew Meller : ,, jest Pan przewodniczqcym Kapituty
Honorowego Obywatela Gminy Rybno, ile wply.nglo wniosk6w i na kogo? Drugie pytanie -
zarz4dzeriem oglosil Pan otwarty konkurs ofert na zadania publiczne dla trzeciego sektora
na dwa zadania . P62nej oglosil Pan, 2e udzielil dotacji celowej na zadania pierwsze na
Swiatowe Dni Mlodzie2y" - 20 ry6. i drugie - dla fundacji Pana Roberta Szaja, ile wphrmglo
ofert na I i II zadanie?"
W6jt - Pan Tomasz Wggrzynowskit ,, sprawdzq ile wniosk6w wplynglo do Kapituly,
odpowiem pisemnie. Na drugie pytanie r6wnie2 sprawdzg i odpowiem pisemnie."
Mieszkaniec wsi Rybno - Pan Zbigniew Meller: ,,tozmie, 2e potraktowal Pan moje
pytanie jako inte ryelagg?"
W6jt - Pan Tomasz Wggrzynowski: ,,nie wiem ile tych wniosk6w wplynglo, odpowiem
Panu pisemnie."
Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tara poinformowal o sposobie zglaszania
roszczeh w zaktesie niewla6ciwego odbierania odpad6w.
Radny - Pan Piotr Rydel poirrformowal o wydanym przez mieszkaric6w Ziemi Lubawskiej
albumu z okazji ptzylyia chtztu ptzez mieszk6w Ziemi Lubawskiej.
,,Panie jednym ze spotkai z soltysami zaproponowal Pan dodatek 25ozl za informowanie
Urzgdu Gminy o nieprawidlowoSciach, kt6re dziej4 sig w danym solectwie. UwaLam, 2e
25021 za postawe obywatelsk4 to Uochg malo, proponowalbym 30021. My6lg, 2e to godna
postawa, aby soltysi informowali o takich tzeczach."
W6jt - Pan Tomasz Wggrzynowski: ,,soltys wsi Szczupliny prosil o glosowanie na plac
zabaw w miejscowo5ci Szcztrplimy. Odnodcie sprawozdania Pani Kierownik Gminnego
O6rodka Pomory Spolecznej, mamy dobrze funkcjonuj4cy O6rodek. Jako pierwsza Gmina
zaczgli$my wyplaca( pieni4dze z Programu 500+."
Radny - Pan Piotr Rydel: ,,Panie W6jcie zadalem pytanie, 200 czy 3002t dla soltys6w za
informowanie Urzgdu Gminy o nieprawidlowo6ciach jakie dziej4 sig w danyrn solectwie.
Czy byla taka dyskusja?"
W6jt - Pan Tomasz Wggrzynowski :,,my6lg, 2e nie wymaga to mojego komentatza."
Radny - Pan Piotr Rydel: ,,pytam czy to padlo? Czy soltysi maj4 zdjgcia robit? Jak4 mamy
prowadziC formulg?"
Mieszkaniec wsi Rybno - Pan Zbigrriew Mellen ,,na pocz4tku jako W6jt zostal Pan
zgloszony jako kandydat do Powiatowej Rady Rynku Prucy, czy Pan dziala w tej Radzie?



Jest Pan r6wnie2 na szczeblu Gminy szefem obrony cywilnej i zatz4dzaria kryzysowego.

ukazalo sig Pariskie zarz4dzenie w sprawie obrony cywilnej i zarz4dzeria kryzysowego

zawieftj4ce teZ zal4czrriki. Nie mogg ich otw otzy{ Czy ich tam nie ma, bo nie ma ich by6 czy
jest to opieczgtowane klauzulq poufno6ci."'WOlt 

- fan Tomasz Wggrrynowski: ,,na pewno nie bylem zgloszony do Rady, jedl'nie Pan

Wieslaw Szczawirlski jest naszym reprezentantem. Sprawdzg to. Je2eli chodzi o zal4czltiki
zwi4zane z obron4 cywiLrq, sptawdzg czy s4 to zal4czntki ob1gte klauzul4."
Mieszkaniec wsi Rybno - Pan Zbigniew Meller: ,,odnodnie Pariskiego kandydowania do
Rady mialo to miejsce, Pan wydal zarz4dzenie zglaszaj4c siebie jako kandydata."
Soltys wsi Grldy-Pan Miroslaw Remus zwr6cil uwage na brak na termie Gminy
przeno6nych toalet,
W6jt - Pan Tomasz Wggrzynowski wskazal, 2e to wa2ny problem, Pierwsze wiejskie szalety
powstarq w miejscowo6ci Hartowiec i Rybno.
Soltys wsi Gralewo-Stacja - Pani lolanta Kgpczyriska zaPytala o sPrawg przejgcia plac6w
w miejscowo5ci Gralewo-Stacja, czy firma KIM wyst4pila w tej sprawie.
W6jt - Pan Tomasz Wggrzynowski poinformowal, 2e uwaj4 rozmowy z kolejq w kwestii
przejecia dworc6w kolejowych. Firma KIM do tej pory nie okre6lila sig, plan przejgcia placu
jest nadal aktualny.
Soltys wsi Kopaniarze - Pan l6zef Szraga wni6sl uwagi na temat rozliczania soltys6w z
funduszu soleckiego.
W6jt - Pan Tomasz Wggrzynowski wskazal, Ze ustawa okre6la zasady wydawania Srodk6w
publicznych.
Soltys wsi Gralewo-Stacja - Pani Jolanta Kgpczynska wskazala na problem mo2liwo6ci
lokomocji z miejscowo6ci Gralewo-Stacja oraz na lokalizacjg przystanku autobusowego.
W6jt - Pan Tom aszV,'lggrzynowski wskazal na zrealizowane zadania inwestycyjne w
miejscowoSci Gralewo-Stacja oraz odni6sl sig do kwestii przejazdu przewo2rlrik6w.
Mieszkaniec wsi Rybno - Pan Zbigniew Meller przypomnial o trwaj4cym plebiscycie na
najpopulamiejszego samorz4dowca.

Ad.10.Zamknigcie obrad.
O godz.11:55 Pruewodnicz4cy Rady Pan Andrzej Komacki - wobec wyczerpania dziennego

porzEdku obrad - zamkn4l obrady XXIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Rybno.

Na Wm protok6l zakorlczono.
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